
 
Zápis č. 7/2012 (80) 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty aplikované informatiky 
konaného dne 11. 6. 2012 

 

Přítomni:   prof. Ing. Petr Dostál, CSc., Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D., doc. Ing. 
Martin Sysel, Ph.D., Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., Ing. Jiří Vojtěšek, Ph.D., Ing. 
Vladimír Gerlich, Ing. Kateřina Sulovská, Lukáš Urbančok (celkem 8 členů AS) 

Omluveni: Ing. Milan Navrátil, Ph.D., Jakub Ring 
Stálí účastníci zasedání: prof. Ing. Roman Prokop, CSc., doc. Mgr. Milan Adámek, Ph.D., 

RNDr. Jan Ostravský, CSc., Ing. Tomáš Sysala, Ph.D., Bc. Eva Navrátilová, 
Monika Krištofová, DiS. 

Program: 

1. Kontrola zápisu a úkolů.  

2. Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  

3. Projednání návrhu materiálu „Rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované 
informatiky pro rok 2012“. 

4. Projednání návrhu Výroční zprávy o činnosti FAI za rok 2011. 

5. Projednání návrhu Směrnice FAI doplňující stipendijní řád. 

6. Projednání návrhu Složení Disciplinární komise. 

7. Různé. 

Předseda AS FAI Dr. Bronislav Chramcov zahájil jednání AS FAI a přivítal všechny účastníky 
zasedání.  

ad 1) Kontrola zápisu a úkolů.  
Zápis je bez připomínek.  

Dr. Chramcov informoval členy AS FAI o tom, že proběhlo elektronické hlasování o kandidátovi 
do volební komise pro doplňující volby do studentské komory AS UTB. Členem volební komise 
za FAI by zvolen student Ing. Jakub Rak. Jméno zástupce FAI ve volební komisi bylo zasláno 
předsedkyni AS UTB Ing. Macháčkové. 

ad 2) Informace děkana, proděkanů a tajemníka.  
Prod. Ostravský  informoval o tom, že proběhlo přijímací řízení do Bc. studijního oboru 
Informační technologie v administrativě. Ze 150 přihlášených uchazečů se dostavilo 97. Přijímací 
zkoušku složilo 82 zájemců. Směrné číslo pro FAI do 1. ročníků Bc. studijních oborů je 386. Je 
zde předpoklad, že toto číslo nebude naplněno, proto Prod. Ostravský  připravil  návrh Směrnice 
pro 2. kolo přijímacího řízení do Bc. oborů. Dále Prod. Ostravský informoval o tom, že ke studiu 
BTSM v Praze se přihlásilo pouze 12 uchazečů, což je nedostatečný počet k otevření ročníku. 
Tento problém bude projednán s děkanem FAI. Dále došlo v Praze k ukončení pronájmu 
místností pro výuku. Pro příští akademický rok se musí urychleně dojednat pronájem jiných 
prostor.      
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Prod. Sysala informoval o tom, že do Mgr. oborů můžeme přijat cca 270 studentů. Nyní je přijato 
307 přihlášek do navazujícího studia. Pro prezenční studia navazujících magisterských oborů IT, 
ISB, AŘI a UI bude zrušeno přijímací řízení. Přijímací zkoušky proběhnou pro obory BTSM 
(prezenční i kombinovanou formu studia), pro kombinovanou formu studia IT a prezenční 
formu studia PKS. Taktéž bude pro případ nutnosti předložena na příštím zasedání AS FAI 
Směrnice pro 2. kolo přijímacího řízení do navazujícího magisterského studia. 

Ing. Gerlich vznesl dotaz týkající se rozdělení studentů a počtu kruhů v navazujícím magisterském 
oboru BTSM s technickým a manažerským zaměřením. Studenti budou rozděleni podle zájmu a 
vznikne 1 kruh u méně preferovaného zaměření a 2 kruhy u více preferovaného zaměření. 

Doc. Adámek vznesl dotaz týkající se počtu přihlášených studentů do kombinované a prezenční 
formy studia. Bylo mu odpovězeno. 

Proběhla diskuse týkající se počtu studentů v jednotlivých magisterských oborech v závislosti na 
počtech studentů uvedených ve Směrnici k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro ak. rok 
2012/13.   

ad 3) Projednání návrhu materiálu „Rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované 
informatiky pro rok 2012“.  
Tento materiál byl předložen na minulém zasedání AS FAI a byl projednán na zasedání EK AS 
FAI dne 31. 5. 2012. Zápis z tohoto zasedání byl zaslán členům AS FAI elektronicky. Byly 
zapracovány veškeré připomínky. Jednalo se především o upřesnění zdrojů, ze kterých budou 
hrazeny mzdy a odměny u akademických pracovníků, projednala se změna bodového hodnocení 
za VaV. Byla upravena tabulka v příloze č. 11, kde jsou uvedeny finanční prostředky na rozvoj 
organizace (RO). Byla komentována výše rezervy v tabulce v příloze č. 1. Ing. Gerlich vznesl dotaz  
týkající se rezervy na VaV v tabulce č. 9. Bylo mu odpovězeno. Další dotazy ani připomínky 
nebyly. 

Návrh usnesení AS FAI 80/1 
AS FAI schválil Rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované informatiky pro rok 2012 
ve verzi ze dne 4.6.2012.  

Hlasování 
Pro: 8 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 80/1 
AS FAI jednomyslně schválil Rozdělení finančních prostředků Fakulty aplikované informatiky 
pro rok 2012 ve verzi ze dne 4.6.2012. 

ad 4) Projednání návrhu Výroční zprávy o činnosti FAI za rok 2011.  
Tento materiál byl předložen na zasedání AS FAI dne 28.5.2012 a detailně projednán na 
zasedání LK AS FAI. Zápis ze zasedání LK AS FAI byl rozeslán členům AS FAI elektronicky. 
Toto zasedání LK AS FAI bylo první v tomto funkčním období a členové AS FAI byli 
informováni o volbě předsedy LK AS FAI, kterým byl zvolen Dr. Jiří Vojtěšek.  

Připomínky, které vzešly ze zasedání LK AS FAI, byly zapracovány do předloženého materiálu. 
Jednalo se o doplnění struktury FAI o součást CEBIA-Tech a o připomínky ke složení AS. 
Překlepy byly odstraněny při jazykové korektuře. L. Urbančok poukázal na drobný překlep, který 
byl opraven. 
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Návrh usnesení AS FAI 80/2 
AS FAI schválil Výroční zprávu o činnosti FAI za rok 2011. 

Hlasování 
Pro: 8 
Proti: 0 
Zdržel se: 0 

Usnesení AS FAI 80/2 
AS FAI jednomyslně schválil Výroční zprávu o činnosti FAI za rok 2011. 

ad 5) Projednání návrhu Směrnice FAI doplňující stipendijní řád. 
Dr. Sysala zdůraznil, že nutnost úpravy Stipendijního řádu FAI vznikla s vydáním nového 
Stipendijního řádu UTB. Dochází především k úpravám číslování. Dokument bude projednán 
na zasedání LK AS FAI dne 15. 6. 2012 v 9:00 hod.  

Bude předložen taktéž návrh Směrnice upravující studijní řád FAI.  

ad 6) Projednání návrhu Složení Disciplinární komise.  
Na minulém zasedání byl předložen návrh na nové složení disciplinární komise. Členům AS FAI 
byl elektronicky zaslán konečný návrh na složení disciplinární komise pro funkční období 2012 - 
2014: předseda - RNDr. Jan Ostravský, CSc., členové: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., Ing. Petr Navrátil, 
Ph.D., Ing. Peter Janků(DSP), Petr Lukašík (3. ročník), Tomáš Trčka (1. ročník). Proběhlo tajné hlasování o 
tomto návrhu.   

Návrh usnesení AS FAI 80/3 
AS FAI schválil návrh Disciplinární komise pro funkční období 2012 - 2014.ve složení: předseda 
- RNDr. Jan Ostravský, CSc., členové: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., Ing. Petr Navrátil, Ph.D., Ing. Peter 
Janků(DSP), Petr Lukašík (3. ročník), Tomáš Trčka (1. ročník). 

Hlasování 
RNDr. Jan Ostravský, CSc.  Pro: 8  Proti:0  Zdržel se:0 
Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D.  Pro: 7  Proti:0  Zdržel se:1 
Ing. Petr Navrátil, Ph.D. Pro: 8  Proti:0  Zdržel se:0 
Ing. Peter Janků   Pro: 8  Proti:0  Zdržel se:0 
Petr Lukašík    Pro: 8  Proti:0  Zdržel se:0 
Tomáš Trčka    Pro: 8  Proti:0  Zdržel se:0 

Usnesení AS FAI 80/3 
AS FAI schválil návrh Disciplinární komise pro funkční období 2012 - 2014.ve složení: předseda 
- RNDr. Jan Ostravský, CSc., členové: Ing. Miroslav Matýsek, Ph.D., Ing. Petr Navrátil, Ph.D., Ing. Peter 
Janků(DSP), Petr Lukašík (3. ročník), Tomáš Trčka (1. ročník) 

ad 7) Různé. 
• Prod. Sysala předložil návrh na úpravu termínu pro podání přihlášky do DSP. Původní 

termín je 31. 5. 2012, ale v tomto termínu studenti ještě nemají vykonané SZZ. Prod. Sysala  
navrhuje změnit termín na 25. 6. 2012. S touto změnou taktéž souvisí změna termínu 
přijímacího řízení v čl. 3 Směrnice k veřejně vyhlášenému přijímacímu řízení pro 
akademický rok 2012/2013 pro doktorský studijní program Inženýrská informatika, které 
prod. Sysala navrhuje uskutečnit začátkem července 2012. prod. Prokop, předseda Oborové 
rady DSP, souhlasí s touto změnou a otevřel diskusi týkající se možnosti 2. kola 
přijímacího řízení.  
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Návrh usnesení AS FAI 80/4 
AS FAI schválil návrh změny Směrnice děkana SD 02/12 Směrnice k veřejně vyhlášenému 
přijímacímu řízení pro doktorský studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 
2012/2013. V článku 2 se prodlužuje termín podání přihlášky ke studiu do doktorského 
studijního programu do 25. 6. 2012. V čl. 3 se mění termín přijímacího řízení na začátek července 
2012. 

Hlasování 
Pro: 6 
Proti: 1 
Zdržel se: 1 

Usnesení AS FAI 80/4 
AS FAI schválil návrh změny Směrnice děkana SD 02/12 Směrnice k veřejně vyhlášenému 
přijímacímu řízení pro doktorský studijní program Inženýrská informatika pro akademický rok 
2012/2013. V článku 2 se prodlužuje termín podání přihlášky ke studiu do doktorského 
studijního programu do 25. 6. 2012. V čl. 3 se mění termín přijímacího řízení na začátek července 
2012. 

V následné diskusi se členové AS FAI shodli do budoucna na navržení vhodnějšího termínu pro 
podání přihlášek do DSP. 

• Prod. Ostravský předložil návrh Směrnice k veřejně vyhlášenému 2. kolu přijímacího řízení 
pro akademický rok 2012/2013 pro bakalářský studijní program Inženýrská informatika. 
Návrh směrnice vychází z obdobné směrnice loňského roku. prod. Ostravský navrhuje dle 
rozhodnutí děkana FAI případně zrušit přijímací řízení pro studium BTSM v Praze. Dále 
prod. Ostravský navrhuje upřednostnit u přijímací zkoušky studenty, kteří maturovali 
z matematiky. Taktéž dojde k upřesnění studijní oborů v názvu směrnice, protože tato se 
týká pouze studijního oboru Informační a řídicí technologie a studijního oboru 
bezpečnostní technologie, systémy a management. Tento materiál bude detailně 
projednán na zasedání LK AS FAI dne 15. 6. 2012. Ing. Sulovská podala návrh, zda 
neprodloužit termín přijímacích zkoušek pro studenty, kteří neudělali v řádném termínu 
maturitu. Prod. Ostravský odpověděl, že přijímací zkoušku tito studenti vykonají v druhém 
kole přijímacího řízení a maturitní vysvědčení dodají později. 

• Doc. Sysel  upozornil na nutnost pravidelné aktualizace Úřední desky  vedle hlavního 
vchodu do budovy FAI. 

Předběžný termín příštího zasedání AS FAI je stanoven na 25. 6. 2012 na 13.00 hod v zasedací 
místnosti 51/606. 

 
Ve Zlíně dne 18. 6. 2012 
Zapsala: Monika Krištofová, DiS. 
Verifikoval: Ing. Bc. Bronislav Chramcov, Ph.D. 
 

 


